
Nismo veteranska, ampak
borbena organizacija
. Na sloipjaai ZZB NOV nafe obdne so delegati

obramavaH porojOo o delu predsedstva in komi-
sij za leto 1982 in 1983, začrtaU so naloge, Id jih
bo opravtjal obtinaki odbor in U temelje na pro-
gnunu deb za letofaje leto, izvoBH pa so todi
aovo vodstvo - predsednika, dva podpredsednika
tn sekretarja občfaukega odbora ZZB NOV.

Občinska organizacija ZZB NOV šteje skupaj
z vojaškimi in druiinskimi invalidi 3689 članov, ki
se povezujejo v 32 združenj borcev NOV, v 6
združenj vojaikih invalidov, v 9 aktivov ZB NOV
in v 12 sekcij vojaških vojnih invalidov pri ZB. V
januarju 1982 je občinska organizacija ZZB
NOV štela še 4109 članov. V enem letu je torej
umrlo 420 naših borcev, na katere so se na skup-
ščini spomnili z enominutnitn molkom.

Občinski odbor in predsedstvo sta na svojih
sejah še posebej veliko pozornosti namenila ak-
tualnemu političnemu položaju v Jugoslaviji, po-
javom nacionalizma in unitarizma. Nadaljnje utr-
jevanje našega samoupravnega sistema, sožitja
jugosiovanskih narodov in narodnosti v duhu av-
nojskih sklepov in odločen odpor proti vsakemu
unitariznu - to so vodila nadaljnjega dela borcev,
ki pa bi jih morali sprejeti za svoja vsi državijani v
celotnem jugoslovanskem prostoru.

Borci so še posebej občutljivi na razne pojave
razvrednotenja narodnoosvobodiinega boja, na
pisanje raznih protisociali&tičnih, protisamou-
pravnih in nacionalističnih parol. Energično so
nastopili proti vse številnejšim primerom resta-
vracije klerikalizma, ki se kažejo v lz^orišianju
cerkve za kompromitacijo naših sambupravnih
odnosov, vodstev ZK, v zahtevah po partnerstvu v
oblasti, v SZDI ,

Ob ugotavljanju uspešnosti delovanja delegat-
skega sistema borci navajajo tudi vzrok slabe
sklepčnosti, ki ga vidijo predvsem v počasnosti
reševanja posameznih zadev pristojnih organov,
zlasti zadev prostorskega planiranja, komunalne-
ga urejanja, neučinkovitosti pri preprečevanju
črnih gradenj. Borci so mnenja, da je treba ob teh
vprašanjih bolj energično nastopati in skrajšati
postopek za izdajo gradbenih dovoljenj za zemlji-

šča, kjer so gradnje predvidene in istočasno učin-
kovito ukre|fati proti črnograditeljem. Pri tem
velja izpostaviti dejstvo, da borci praktično ne
poznajo nesklepčnosti, da so delegati ZZB vedno
prisotni in ne le to, tudi izredno aktivno sodeluje-
jo na sestankih.

Spomenikov hnamo že dovolj
V široki in kritični razpravi na poročilo dela

organov in komisij, so borci izpostavili številna
aktualna vprašanja.

Antisocialistična gibanja doma in v tujini, so
poudarili, blatijo našo stvarnost, našo preteklost,
naio ustavno ureditev, pridobitve revolucije.
Predvsem nevarne so njihove parole, demagoške
parole, na katere že nasedamo, tudi borci, ne
zavedajoč se, da so govorjenja o brezperspektiv-
nosti naše ureditve in naiega razvoja njihovo Nismo proti sodobnim pesmim, smo pa proti
maslo. izmaličenju originalnih partizanskih pesmi, ki s

svojimi melodijami in teksti izpričujejo sociali-
stično domoljubje, nacionalno zavest. Več pozoi,-
nosti moramo posvetiti tudi delom o revolucio-
narnem iasu, so poudarili borci, ki morajo biti
zares kvalitetna, da morebitni spodrsljaji v njih ne
b) postali tarča sovražnikov naše ureditve in o»no-
va njihove antipropagande.

V naii občini imamo 193 »pominskih obeležij.
Lani smo zanje porabili 132 starih milijonov,
letps je predvidenih za njihovo vzdrževanje 16
milijonov več. Žal pa, so povedali borci, zanje
preslabo skrbimo. In ne le to - spomenikov ima-
mc veliko in vnaprej moramo biti zares pozorni
komu in kje bomo postavili spomenik, saj smo vse
glavne dogodke v NOB že obeležili. Spomenikov
imamo torej že dovolj, le skrbeii moratno zanje.

Poleg tega pa so se borci v razpravi zaustavili
tudi pri težavah revije TV 15, pa pri scenariju
proslave dneva mladosti, ki ga, takšnega kot je,
odločno zavračajo, ter pri razpravah o novi himni,
ob čemer so dejalt »naj obdržimo to prečudovito
himno takšno kot je.<

Po vsem, kar smo lahko prebrali v poročilu o
delu, kar je razbrati iz programa dela za letošnje
leto in kar so borci povedali na sami skup&ini,
lahko pritrdimo enemu od razpravljalcev - zveza
borcev ni veteranska, ampak borbena, aktivna
organizacija! NINA ČOŽ


